
                                                                                                                                        

                                                                                                                                       

                                                                                                                        1 / 2 

 

                  INTERNE MEMO 
 

 
   

Datum : 22 april 2020 

Aan : Anko Postma en Rob Jonkman 

Van : 

Onderwerp : Klankbordgroep Wijnjewoude 23 april 2020 

Akkoord voor agenda :  

Standpunt :  
   

 

Naar aanleiding van de Agenda: 
 
1: Stand van zaken: 
Er wordt over meerdere gesprekken en bezoeken gesproken. Het is wel interessant wat die 
gesprekken hebben opgeleverd.  
Er is aangegeven dat de relatie met Plaatselijk Belang is versterkt. Dit blijkt ook uit het feit dat 
Plaatselijk Belang is betrokken bij de aanloop voor het aanvragen van de subsidie voor de proeftuin 
aardgasvrij. De aanvraag wordt ook door PB ondersteund. 
 
2: Proeftuin aanvraag: 
Op dit moment wordt hard gewerkt aan de afronding. In eerste instantie was de samenwerking niet 
duidelijk. Inmiddels is daar een goede aanpak voor gevonden. De aanvraag wordt gezamenlijk 
opgesteld. Volgende week dinsdag willen wij die met jullie beiden bespreken. Voor WEN zal 
daarbij aansluiten. 
 
In bijlage 2 zijn de uitgangspunten voor de aanvraag beknopt uitgewerkt. De items zoals die zijn 
benoemd geven wat ons betreft voldoende aanknopingspunten en is onderscheidend genoeg om een 
goede aanvraag in te dienen. Landelijk is er een “tekort” aan groengas. Het is sterk dat er op deze 
wijze met een dorp, op initiatief van het dorp een project wordt uitgevoerd.  
 
Voor de mono mestvergisting wordt in een apart traject SDE subsidie aangevraagd. De vergister zelf is 
om die reden geen onderdeel van de PAW.   
De bijlage is sterk geënt op WEN als uitvoerder. In de aanvraag komen ook de betrokkenheid van 
andere partijen, ook die van ons, voor het voetlicht. De aanvraag wordt door ons ingediend. Het 
opstellen van de aanvraag is een gezamenlijke actie WEN/gemeente  
 
3:  Monomestvergisting. 
Bijlage 3: Voor een groot deel ter kennisgeving. De oproep om politieke lobby voor dit groengas project 
is al eerder met jullie besproken. Dat verzoek kunnen wij ondersteunen. Het is belangrijk dat er 
projecten in uitvoering worden genomen om ervaring op te doen. 
 
Als laatste aandachtspunt is aangegeven dat er in de RES te weinig aandacht is voor de potentie van 
groengas. De RES is inderdaad toegespitst op de grootschalige opwek van elektriciteit met zon en 
wind. 
In het kader van de RES is ook een concept Regionale Strategie Warmte opgesteld. Door Wen wordt 
terecht aangegeven dat hierin een belangrijke rol wordt gezien voor groen gas als vervanger voor 
aardgas. Dat betreft vooral dorpen in het buitengebied. Het is belangrijk dat onderzoek wordt 
uitgevoerd. Een toekenning van de PAW zou daar een goed instrument voor zijn. Ook politieke lobby 
kan dit ondersteunen. 
 
Bijlage 4 en 5, Ter informatie 
 
In het voorgaande is al aangegeven dat het goed is om dit initiatief waar mogelijk met politieke lobby te 
ondersteunen. 
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4: Zienswijze Zonneweide 
Wij hebben geprobeerd om namens ons college in gesprek te komen met de indieners van het 
bezwaarschrift. Dat ook in combinatie met de mestvergisting. Daar is afwijzend op gereageerd. 
Inmiddels is een zienswijze reactie opgesteld. Binnenkort wordt de aanvraag via het college voor 
behandeling weer voorgelegd aan de raad. 
De voorgaande keer heet WEN voorafgaand aan de raadsbehandeling een presentatie verzorgd. De 
raad was toen heel enthousiast over dit initiatief.  

• Zou dat ook nu kunnen helpen? Korte update ook hoe is geprobeerd om met de tegenstanders 
in gesprek te komen? 

Het zou mooi zijn als de bemddeling die door WEN is aangeboden resultaat oplevert. 
 
5: Ontwikkeling grote daken 
Door Liander wordt hard gewerkt aan een oplossing. Die wordt niet eerder verwacht dan in 2026. Dat 
geeft inderdaad vertraging/problemen. Waar mogelijk wordt hiervoor ook door jullie bij Liander aandacht 
gevraagd. Het is in die zin heel mooi dat de zonneweide nog wel kan worden aangesloten.  
In de gemeenteraad is ook bij de behandeling van het Zonneplan aangedrongen om grote daken als 
eerste vol te leggen. WEN heeft geïnventariseerd. Is het een optie dat jullie aanbieden om hiervoor in 
een bestuurlijk overleg met Liander aandacht te vragen. In dat overleg kunnen wij dan ook de situatie 
voor de gehele gemeente bespreken.  
  
6: 
Wvttk 
Aanvraag voortzetting bijdrage gemeente/provincie aanpak WEN 2020 
Zie hiervoor de bijgevoegde memo. Die is op de PFO’s met jullie besproken. Over de begroting hadden 
jullie nog vragen. Naar aanleiding daarvan: Het bedrag voor de inzet van vrijwilligers mag op basis van 
de provinciale regels voor subsidie worden meegenomen. De vrijwilligers doneren deze vergoeding aan 
WEN. Voor de inzet van de programmamanager was een “pittig” uurtarief opgenomen. In de 
bijgevoegde begroting is dat bijgesteld. Daarnaast nog de opmerking van WEN dat zij zich inspannen 
om het geld zo zuinig mogelijk te besteden. De genoemde bedragen betreffen een maximaal bedrag. 
 
WEN heeft ook een afrondende rapportage van het voorgaande jaar ingediend. 
Deze is ambtelijk vorige week (kort) met WEN geëvalueerd. 
Algemeen zijn de ervaringen positief. Een jaar is kort, maar in dat jaar is veel gebeurd. 
De relatie met betrokken partijen is verbeterd. 
Door de mix vrijwilligers en betaalde arbeid is het belangrijk transparant te opereren. Alles benoemen 
en bespreekbaar maken. Aandacht voor gesprekstechnieken en samenwerking is belangrijk. 
 
Het bundelen van de verschillende ambities heeft een mooi document opgeleverd. Het blijkt ook dat de 
ambities allemaal dicht bij elkaar liggen. Het delen van de ambities levert niet altijd op wat er van 
is/wordt verwacht. Als de PAW wordt toegekend kan die daar nog een boost aan geven. 
 
Ook de wijze waarop nu door WEN en gemeente samen de aanvraag om PAW (met alle andere 
betrokken partijen) wordt opgesteld is een uitvloeisel vann het versterken van de samenwerking.   
 
Problemen in de onderlinge relaties zijn/worden bespreekbaar gemaakt en uitgesproken. 
Het is goed om in de samenwerking duidelijk mijlpalen te benoemen.  
 
Ervaringen samenwerking klankbordgroep???   




